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Warszawa dnia 20 i 0.20 W roku 

PROTOKÓŁ nr O /2010 
z posiedzenia Prezydium ZK ZZPW w dniu 20.10.20W r 

Plan Dosiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Omówienie sytuacji w IC i innych spółkach. 
4. Sprawy bieżące ZK ZZPW w tym: 

I informacja z posiedzenia FORUM ZZ, 
• omówienie Regulaminu Komisji Branżowych, 
• informacja finansowa , 
• podejmowanie Uchwali decyzji wynikających z posiedzenia Prezydium ZK, 

5. Wolne wnioski - dyskusja, 
6. Zakończenie posiedzenia , 

W posiedzeniu Prezydium 1K 7,7:PW udzi~.

1. Waldemar Ziobro ---  Przewodniczący ZK ZZPW, 
2. Marek Jaskólski 
3. Józef Labuda 
4. Maciej Michalczonek 
5. Zenon Chylicki 
6. Stanisław Kastrau 
7. Jacek Labiga 
8. Maria Watras. 

Zaproszeni goicie A. Kulka oraz przedstasyieide organizacji zakładowej 1C. 

M.1.. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich zebranych dokonał 
otwarcia posiedzenia Prezydium ZK. 

Ad.2. Po otwarciu zebrania Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia , który został 
zatwierdzony przez zebranych jednogtonie 

Ad.3. W tym punkcie omówiono sytuację w poszczególnych spółkach PKP w tym: 

--- Przewodniczący W. Ziobro , Z.Chylioki oraz zaproszeni goście przedstawili aktualną 

sytuację w tej spółce. Z przedstawionych informacji wynfita że będą problemy i zwolnienia pracowników, 
— W. Ziobro po dyskusji stwierdził że czeka na pisma od zainteresowanych stron z opisem zaistniabzh 

sytuacji , które będą pomocne w napisaniu pisma do Prezesa IC oraz Ministerstwa Infrastruktury. 
-- Z. Chylicki poinformował że dzięki naszemu związkowi do 1.3ZP dopisano wiele słusznych spraw 

korzystnych dla pracowników , ponadto omówił pismo wysyłane do pracowników bez podpisu z propozycją 

odejść za odprawą wynikającą z -treści tego pisma, poinformował też że planowana jest likwidacja warsztatów 

naprawczych w Bydgoszczy, Olsztynie i Szczecinie. 
W.Ziobro stwierdził że trzeba wystąpić pisemnie o uzasadnienie i podanie przyczyn tych zmian oraz 

przedstawienie programu naprawczego dla całej spółki IC , w imieniu zarządu pismo to skieruje Z. Cbylicki . 
— Z.Cbylicki zaproponował przystąpienie do Konfederacji Związków Zawodowych, 

W.Ziobro poinformował ze ZZK chce z nami rozmawiać i nawiązać współpracę — tylko trzeba ustalić 

zasady tej współpracy, ponadto będzie to dla nas gdyż to oni sarni chcą z nami nawiązać taką współpracę , gdyż 

jesteśmy zdani na. siebie. 
MJaskóiski — po tych wypowiedziach przedstawił własne zdanie na temat przynależności do Konfederacji 
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--- j .Labiga poinformowal że w dniu I c.).10.2010 roku odbyło się spotkanie Komitetu Protestacyjik, 
Strajkowego 2 Prezesem 1C - podczas tego spotkania ustalono żc do końca listopada będzie wstrzymana 
restrukturyzacja 1C. 

J.Labiga - stawia wniosek w sprawie przystąpienia do komitetu protestacyjno -strajkowego, 
— W. Ziobro - w związku z powyższym zadał pytanie czy przystępujemy do K.P.Strajkowego ,czy nie. 

M.JaskćlsId - jeszcze przed głosowaniem stwierdził że Uchwałę taką możemy podjąć dopiero po 
rozmowach z F.Z,Z,K. o zasadach współpracy. 

UC1TWALA nr i/10. Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 20.10.2010 roku podjęto 
uchwałę o przystąpieniu do Komitetu Protestacyjno Strajkowego. 

Uchwała została oodjeta przy 6 plosach za orzystapieniem i 2 etosach przeeiwnvch, 

UCHWAŁA nr 2/10, Prezydium ZK rtsi posiedzeniu w dniu 20.10.2010 roku podjęlo 
uchwałę w sprawie upoważnienia J.Labigi , Z. Chylickiego , Jacka Przepiórzyńskiego oraz 
W. Ziobro do reprezentowania ZZPW w Komitecie Protestacyjno Strajkoweym . 

Uchwała została podieta 5 glosach za i 3 2losach wstrzvniującvch., 

PR --- W Ziobro poinformował o trwającyCh rozmowach nad projektem ZUZP do którego podpisania 
jest jeszcze daleka droga, oraz o aktualnej sytuacji w spółce PR. 

— CARGO -- J. Labuda - chce wyjaśnić sprawę premii kwartalnej dla pracowników - czy będzie 
wypłacona czy nie - wystąpi pisemnie o wyjaśnienie tego tematu. Następnie poinformował że jest już 
w nowej Spółce Pomorski Tabor, 
— przedstawił aktualna sytuację w tej spółce, przedstawił pisma wysyłane do nowego 
pracodawcyjpelnomocnika/. 
-- poinformował że 20 września 2010 roku podpisano porozumienie Pakt Gwarancji Pracowniczych. 
— ponadto poinformował te już zostali oszukani 22 września 2010 gdyż okrojono im ilość 

naprawianych wagonów oraz koszty napraw. 

Ad.4. W sprawach bieżących ZK ZZPW omówiono i podjęto niw Uchwały i decyzje; 

--- W_ Ziobro przekazał informację że w dniach 27, 28 10. 2010 roku w Rowach odbędzie 

się FORUM ZZ w którym z ramienia naszego związku udział wezmą W. Ziobro, Z. Chylicid , A. 
Rufica 

--- Z, Chylicici postawił pytanie dlaczego nie zakupiono flag związkowych na pikietę . W 
związku z tym ustalono że M. Jaskólski i J. Labiga - załatwią zakup flag związkowych do kwoty 
1000 złotych , natomiast M. Michalczonek wyśle pismo do organizacji zakładowych w sprawie 
możliwości składania zamówień na flagi związkowe dla zakładówek na ich koszt. 

--- Omówiono możliwość wyprodukowania znaczków związkowych okolicznościowych z 
okazji 20 lecia ZZPW. 

Zawiadomienie o moiliwokei zakupu oraz fioki zamówień do organizacji 
zakładowych wyśle Sekretarz Generalny. 

--- M. Jaskólski omówił sprawy finansowe oraz przedstawił delegacje, które nie mogą 

być rozliczone w przekazanej formie, dlatego prosi o ich poprawienie 
--- S . Kastrat, postawił wniosek w sprawie wystosowania pisma wzywającego do pilnego 

uregulowania płatności na Z.K ZZPW. Ustalono że M. Michalczonek wyśle takie wezwania do 
zapłaty. 

Ad.5 W wolnych wnioskach omówiono n/w tematy: 

-- A. Kufka poinformował że od jakiegoś okresu nie działa INTERNET , w związku z tym 
zobowiązano M. Michalczonka o wystosowanie stanowczego pisma w celu naprawy internetu z 
informacją że za uszkodzony nie będziemy wnosić opiat. 
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M. łas.kOlski przedstawił informację w sprawie kosztów zakupu anteny do telewizora . 
Antena około 350 złotych, opiaty miesięczne 20 złotych . 

W związku z tym wnosi o podjęcie uchwały w sprawie pokrycia kosztów zakupu i 
ponoszenia comiesięcznych opiat przez ZK ZZPW za zamontowaną antenę.. 

UCHWAŁA nr 3/10 . Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 20.10.2010 roku podjęło 

uchwalę w sprawie pokrycia kosztów zakupu i ponoszenia comiesięcznych opłat przez ZK 
ZZPW za antenę do telewizora znajdującego się w biurze 1.K. Do wykonania uchwały w 
terminie do 30.01.2011 roku upoważniono M. Jaskóiskiego 

Uchwała została podiCtił jednogłośnie. 

-- omówiono koszt wyprodukowania kalendarzy związkowych na 2010 rok, ustalono te 
zapotrzebowanie na kalendarze z&ecunó do Sekretarza do następnego posiedzenia 2K ZZPW. 
Informację do organizacji zakładowych o możliwości zamówienia prześle M. Michalczonek. 

M. Jaskolski postawił wniosek o podjęcie Uchwały w sprawie zakupu kalendarzy , koszt 
2 złote organizacja zakładowa pozostałe koszty Z.K. ZZPW. 

UCE1W„41.,A nr 4/10. Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 20.10.2010 roku podjęło 

uchwalę w sprawie pokrycia kosztów zakupu kalendarzy w ilości zamówionej przez organizacje 
zakładowe, koszt 2 złote płaci organizacja zakładowa pozostałe koszty ponosi Z.K. ZZYW. 

Uchwała została nodieta jednogłośnie. 

--- W. Ziobro wystąpił z prośbą o pomoc w sprawie dofinansowania przez ZK ZZPW do 
kursu Rad Nadzorczych na który chce uczęszczać .Koszt całkowity tego kursu wynosi 4 500 złotych z 
egzaminem W zamian w przypadku dostania sig do rady nadzorczej zobowiązuje Się służyć 
pomocą dla ZZPW. 

— Z. Chylicki popart wniosek wnosząc o dofinansowanie w wysokości 1 000 złotych. 
— M. Jaskolski postawił warunek, że jego organizacja będzie płaciła składki związkowe 

na czas, W związku z powyższym po dyskusji, poddano pod głosowanie w/w prośbę. 

UCHWAŁA nr 5/10. Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 20.10.2010 roku podjęło 
uchwałę w sprawie dofinansowania przez ZK ZZPW do kursu Rad Nadzorczych dla W. Ziobro 
na który chce uczęszczać w wysokoki 1000 złotych.. W zamian w przypadku dostania sig do 
rady nadzorczej W. Ziobro zobowiązał sig służyć pomocą dla ZZPW. 

tichwąla została podjęta przy 6 głosach za i 2 wstrzvmujacych 

— W. Ziobro przedstawił projekt regulaminu Komisji Branżowych. Po omówieniu ustalono 
że poprawki do regulaminu przygotować do następnego posiedzenia Prezydium Z.K i wówczas 
będziemy podejmować decyzje w tym temacie. 

--- ustalono że W-ce Przewodniczący d/s. finansowych na następnym posiedzeniu Zarządu 

Krajowego przedstawi sytuację finansową związku. 

Ad. 6. Po wyczerpaniu wszystkich punktów z planu posiedzenie Prezydium 2K zakończono. 

Protokół z posiedzenia sporządził 

Stanisław Kastrau. 


